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Protokół Nr VII/ 07 
z VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 25 lipca 2007 r.  
                               
 
ad 1 
 VII sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach o godzinie 1300  
a zakończyła o godzinie 1600  . 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał 
zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, 
Komendanta Powiatowego Policji Andrzeja Łuczyszyna, sołtysów wsi, przewodniczących 
rad sołeckich, kierowników zakładów pracy, przedstawicieli prasy lokalnej oraz wszystkich 
obecnych na sali (lista obecności zał. nr 1 a, b, c ). 
 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik zaproponował następujący porządek 
obrad: 
1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
4. Interpelacje i zapytania radnych 
5. Podjęcie uchwał  
     a/ w sprawie zmian  budŜetu gminy na rok 2007, 
     b/ w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu  
         przez Wójta, 
     c/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i kierunków  
         zagospodarowania gminy Krośnice, 
     d/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Kuźnica Czeszycka, dla  
          działki o numerze ewidencyjnym 155/2, 
      e/ o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
          na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Czarnogoździce, w granicach działek o  
          numerach ewidencyjnych 23/1, 23/2, 
       f/ w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krośnice, 
       g/ w sprawie programu współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 
       h/ w sprawie wyboru ławnika. 
6.   Odpowiedzi na wnioski i pytania 
7.   Sprawy róŜne   
8.  Zakończenie sesji 
 
Rada Gminy Krośnice przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik udzielił głosu przybyłemu na Sesję 
Komendantowi Powiatowemu Policji Andrzejowi Łuczyszynowi. 
 
Komendant Powiatowy Policji Andrzej Łuczyszyn -  Poinformował, Ŝe w dniu 
wczorajszym było święto Policji. Stwierdził, Ŝe dzisiejsza praca Policji to w zasadzie 
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współpraca z samorządami i szeroko rozumiane bezpieczeństwo mieszkańców. 
Mówił o tym, Ŝe gmina Krośnice powinna załoŜyć koszulkę lidera w pozyskiwaniu środków 
unijnych z funduszy strukturalnych i pomostowych oraz w realizacji prowadzonych 
inwestycji. W imieniu wszystkich policjantów i swoim własnym podziękował Wójtowi 
Gminy oraz Radzie Gminy za pomoc w zakupie radiowozu w ubiegłym roku oraz za 
wykonanie wjazdu z kostki na Komisariat Powiatowej Policji w Miliczu. Stwierdził, Ŝe 
współpraca z władzami gminy układa się bardzo dobrze a sprawy nawet bardzo trudne są 
rozwiązywane z włodarzami gminy w sposób prosty. Jeszcze raz podziękował i przekazał 
Ŝyczenia od wszystkich policjantów z Komendy Powiatowej Policji z Milicza i zapewnił, Ŝe 
....... Państwa trud i wysiłek obliguje Policję jeszcze bardziej do tego aby słuŜyć pomocą i 
przede wszystkim chronić mieszkańców. Na zakończenie odczytał treść podziękowania które 
złoŜył na ręce Wójta Gminy, Z-cy Wójta Gminy,  Przewodniczącego Rady Gminy oraz 
Dyrektora ZUKu. 
 
Wójt Gminy Mirosław Drobina  – w imieniu własnym, Rady Gminy, sołtysów, 
przewodniczących rad sołeckich i wszystkich mieszkańców gminy złoŜył na ręce 
Komendanta Policji serdeczne Ŝyczenia z okazji  Święta Policji dla wszystkich policjantów. 
Poinformował, Ŝe oficjalne Ŝyczenia przekaŜe na akademii która odbędzie się w Miliczu w 
 dniu 30 lipca br. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik -  w imieniu Rady Gminy przekazał z 
okazji Święta Policji Ŝyczenia owocnej pracy i owocnej współpracy z gminami. śyczę 
abyście więcej działali prewencyjnie a mniej interwencyjnie, aby współpraca układała się 
dalej pozytywnie. 
 
Komendant Policji A. Łuczyszyn przyjął Ŝyczenia, podziękował i zapewnił, Ŝe policja jest 
otwarta na wszystkie problemy a szczególnie na te sprawy które są społecznie wraŜliwe. 
 
Wójt Gminy M. Drobina  – zwrócił się do Komendanta sygnalizując sprawę zamkniętego 
przejazdu kolejowego w Bukowicach którego zamknięcie stwarza dla mieszkańców wielkie 
trudności z dojazdem do pracy, do Ośrodka Zdrowia itp. Poinformował, Ŝe sam 
interweniował juŜ w tej sprawie w Starostwie gdyŜ jest to droga powiatowa. 
 
ad 2 
 
Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej VI Sesji Rady Gminy jednogłośnie. 
 
ad 3 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy Krośnice z działalności międzysesyjnej odczytał Wójt Gminy    
Mirosław Drobina  - które stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
  
ad 4 
 
1. Radny Bronowicki J. – pytał, kiedy będą wykoszone pobocza przy drogach  w  
      miejscowościach  w rejonie Kuźnicy Czeszyckiej? Stwierdził, Ŝe pobocza nie były  
      wykaszane w roku poprzednim i obecnym i pytał, czy to jest złośliwość czy  
      zapomnienie? 
2. Radny Bieganek St. – pytał, co gmina robi w sprawie złamanego słupa oraz 2 lamp na  
      ulicy Parkowej w Wierzchowicach? Wnioskował równieŜ  o to, aby na ulicy Kościelnej w 
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      Wierzchowicach postawić co jakiś czas radar gdyŜ kierowcy cięŜkich samochodów jadą 
      z nadmierną prędkością. 
 
 Wójt Gminy Drobina M.  -  odpowiedział: 

---- w chwili obecnej zgromadzony jest materiał na naprawę drogi gminnej około 1200 m. 
w Suliradzicach, 

---- będzie takŜe naprawiany odcinek około 400 metrów w Grabownicy w kierunku  na 
Brzostówek, 

---- podjęto juŜ działania w sprawie wykoszenia poboczy dróg gminnych, 

---- zlecono juŜ usunięcie złamanego słupa przy drodze do Wierzchowic oraz 
spowodowanie jego naprawy, 

 
 
ad 5 
 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, Ŝe wszyscy radni 
otrzymali  projekty uchwał które były omawiane i dyskutowane na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady które odbyło się w dniu 23 lipca br.  
 
Następnie poddawał je pod głosowanie i stwierdzał podjęcie uchwał. 
 
1. Rada Gminy Krośnice w obecności  15 radnych – w głosowaniu jawnym – większością 

głosów ( 14 za 1 przeciwny – Bronowicki Józef) -  podjęła uchwałę Nr VII /44/ 07 w 
sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.      

 
2. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie – 

podjęła uchwałę Nr VII /45/ 07 w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu przez Wójta,  która stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  

3. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie – 
podjęła uchwałę Nr VII /46/ 07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy Krośnice, która stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

  
4. Rada Gminy Krośnice w obecności 15  radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie -   
      podjęła uchwałę Nr VII /47/ 07  w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
      miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego w Gminie Krośnice, w  
      obrębie wsi Kuźnica Czeszycka, dla działki o numerze ewidencyjnym 155/2, która 
      stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
5. Rada Gminy Krośnice w obecności 15  radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie –  
      podjęła uchwałę Nr VII /48/ 07  o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Kro śnice, w obrębie wsi  
      Czarnogoździce, w granicach działek o numerach ewidencyjnych 23/1, 23/2, która 
      stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
6. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym -  większością 

głosów ( 10 za 5 przeciwnych - Anna Wietrzyńska, Józef Bronowicki, Małgorzata 
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Powszek, Stanisław Bieganek, Grzegorz Dębek) – podjęła uchwałę Nr VII /49/ 07 w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krośnice, 
która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.   

      Przed podjęciem uchwały głos zabrali: 
      Radny Bronowicki J. – stwierdził, Ŝe będzie głosował przeciwko przyjęciu regulaminu,  
      gdyŜ jego zdaniem, norma 0,9 m3 nadal jest za wysoka. 
      Radna Adamus Z. – podkreśliła, Ŝe dzisiejsza decyzja  radnych nie naleŜy do  
      najłatwiejszych, ale naleŜy popatrzeć obiektywnie na to przed jakim wyzwaniem stoi  
      gmina. Robiliśmy konsultacje, zebrania, rozmawialiśmy z firmami, podglądaliśmy jak to  
      wygląda w innych gminach. Ale widzieliśmy teŜ, robiąc objazd po gminie, jak wygląda 
      sprawa dzikich wysypisk, jak bardzo zaśmiecane są nasze lasy. Jeśli nie zrobimy z tym  
      porządku teraz, to w przyszłości moŜemy stanąć przed problemem płacenia ogromnych  
      kar za zanieczyszczanie środowiska. Takie jest moje zdanie, a przecieŜ  firma „Wodnik” 
      proponuje nam indywidualną segregację śmieci, co pozwoli zaoszczędzić na opłatach, a  
      inaczej mówiąc zmniejszyć normę nawet do 0,75 m3. 
 
       Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Wł. – zwrócił uwagę na elastyczność firmy  
     „Wodnik” jeśli chodzi o podpisywanie umów z mieszkańcami na wywóz odpadów.  
      Poinformował o tym, Ŝe Dyrektor „Wodnika” zapewniał, Ŝe firma będzie podchodziła  
      bardzo indywidualnie do tych krośniczan, którzy mają złą sytuację materialną, do rodzin 
      biednych. Jako radni musimy podjąć tę decyzję, a potem włoŜyć duŜo serca i sił by  
      przedstawić wszystko naszym mieszkańcom. 
 
      Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska A. – zwróciła się do Wójta Gminy z apelem,  
       by po wejściu regulaminu w Ŝycie gmina egzekwowała naleŜności od tych mieszkańców, 
       którzy uchylają się od odstawiania śmieci,  oraz by umowy zostały podpisane ze  
       wszystkimi  mieszkańcami i gospodarstwami. 
 
       Wójt Gminy Drobina M. –  stwierdził, Ŝe po to jest podejmowana ta nowa uchwała aby 
       te działania miały podstawę prawną. Wspomniał takŜe o uciąŜliwościach związanych  
       z budową kanalizacji.  Podziękował tym mieszkańcom, którzy są wyrozumiali przy  
       budowie kanalizacji przechodzącej przez ich posesje. Poinformował takŜe o tym, Ŝe opór 
       niektórych osób powoduje wyłączenie mieszkańców całej ulicy z budowy kanalizacji.  
       Prosił o przekonywanie ludzi gdyŜ później  nie będzie moŜliwości  załoŜenia kanalizacji. 
 
7. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie – 
      podjęła uchwałę Nr VII /50/ 07 w sprawie Programu współpracy z Organizacjami  
      Pozarządowymi, która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.        
   
8. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu tajnym - jednogłośnie –  
     podjęła uchwałę Nr VII /51/ 07 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2008-2011, 
     która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
     Przed podjęciem uchwały głos zabrali: 
     Wiceprzewodnicząca Rady A. Wietrzyńska  -  a jednocześnie Przewodnicząca Zespołu 
     ds. opiniowania kandydatów na ławników  przestawiła opinię Zespołu na temat  
     zgłoszonych do 30.06.07 kandydatów oraz odczytała  opinię o kandydatach nadesłaną  
     przez Komendanta Powiatowego Policji w Miliczu dotyczącą wymogu nieskazitelnego  
     charakteru. Obie opinie o kandydatach były pozytywne. 
     Przystąpiono do powołania Komisji Skrutacyjnej celem przeprowadzenia wyborów na  
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     ławnika do rozpoznawania spraw rodzinnych w Sądzie Rejonowym w Miliczu na  
     kadencję 2008-2011. 
     Zaproponowano do komisji następujących radnych: 

1. Naskrent Bogumiła 
2. Skrzypczyk Krzysztof 
3. Janusz Dziekan 
Po wyraŜeniu zgody przez kandydatów,  i ukonstytuowaniu się radni zatwierdzili 
jednogłośnie następujący skład Komisji Skrutacyjnej : 
 
1. Naskrent Bogumiła     – Przewodnicząca Komisji 
2. Dziekan Janusz            _ członek Komisji 
3. Skrzypczyk Krzysztof – członek Komisji  
 
Komisja Skrutacyjna przygotowała i rozdała kartki, Wiceprzewodnicząca Rady Anna 
Wietrzyńska wyjaśniła sposób głosowania a następnie radni oddali głosy wrzucając 
kartki do urny. 
Przewodniczący Rady Gminy  ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie. 
Przewodnicząca Komicji Skrutacyjnej radna Bogumiła Naskrent odczytała protokół 
Komisji Skrutacyjnej, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
Kartki z głosowania są załącznikiem nr  11 do niniejszego protokołu. 
 

ad 6 
 
     Odpowiedzi nie było gdyŜ nie było pytań radnych. 
 
ad 7 
 
     Sprawy róŜne 
    1. Sołtys Sowiński J. – poruszył kilka spraw a mianowicie: 

---- wnioskował o naprawienie odcinka 30 m. drogi gminnej w Pierstnicy którą  
właściciele działek nie mogą dojechać do pól, 

---- wspomniał o oberwanej drodze i dziurze na drodze obok Norowicza i 
Biesiadeckiego, 

---- proponował aby zwrócić się do Lasów Państwowych o zrobienie rowów opaskowych 
i naprawę drogi obok leśniczówki P. Tyndyka, 

     2. Sołtys Ratajek St. – pytał o następujące sprawy: 
       -    podziękował za zrobienie odcinka drogi w Czeszycach, 

---- pytał, co będzie ze świetlicą w Czeszycach? 

---- wnioskował o oczyszczenie 150 m. rowu na drodze Czeszyce-Grabownica gdyŜ 
woda tam nie ma odpływu i zalewa nową chlewnię, 

---- czy w Czeszycach będzie zakładana kanalizacja i kiedy? 

---- koło przystanku autobusowego stoi uschnięta lipa którą ze względów bezpieczeństwa 
naleŜy usunąć, 

---- wnioskował o postawienie kosza na śmieci na przystanku autobusowym. 
 

4. Sołtys Mikołajczyk B. – pytał co z boiskiem w Czarnogoździcach oraz kiedy będą  
       poobcinane gałęzie które spadają na drogę? 
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5. Sołtys Słowik R. – wnioskował o następujące sprawy : 
-   wycięcie 3  suchych drzew oraz poobcinanie gałęzi przy drodze w Bukowicach, 
-   powiedział kilka krytycznych  uwag pod adresem  Energii Pro – dawnej Energetyki  
    które dotyczyły głównie stanu linii energetycznych, który jest w wielu miejscach  
    taki, Ŝe kaŜda burza czy silniejszy powiew wiatru powodują braki w zasilaniu prądu. 
-   wnioskował o nadzór nad wykonywanymi robotami kanalizacyjnymi, 
-   pytał,  kiedy sołtysi otrzymają podwyŜkę za swoją pracę? 
 

6. Sołtys Marciniak Z. – poinformował, Ŝe firma kanalizacyjna zakończyła  roboty w 
Policach pozostawiając w asfalcie dziury zasypane tylko piaskiem. Po kilku dniach 
deszczu droga w tej chwili przypomina czołgowisko! Wnioskował o interwencję w tej 
sprawie. Wspomniał takŜe o odcinku około 300 metrów na którym są uszkodzone 
lampy. 

 
7. Przew. Rady Soł. Piekalska B. – pytała, jak będzie wyglądało wdroŜenie 

uchwalonego dzisiaj regulaminu  utrzymania czystości i porządku na terenie gminy i 
czy kaŜdy sołtys otrzyma taki regulamin? Poruszyła takŜe sprawę  budowy wodociągu  
we wsi Lędzina. 
Stwierdziła, Ŝe wykonawca wodociągu prace wykonał źle, nie było wystarczającego 
nadzoru ze strony gminy i teraz usterek nie ma kto usunąć. Oby to samo nie stało się z 
kanalizacją. 

8. Sołtys Morka J. – wnioskował o naprawę drogi Grabownica-Brzostówek, prosił by  
      Urząd Gminy wystosował pismo do wykonawcy chodnika w Brzostowie aby w  
      ramach gwarancji poprawił wykonanie chodnika ( chodnik  jest niewypoziomowany,  
      przelewa się przez niego woda, są załamania ) 
 
9. Sołtys Chołodecki J.- prosił o wyjaśnienie sprawy dotyczącej  emisji obligacji, 
 
10. Sołtys Bialic B. – poruszyła 3 sprawy a mianowicie: 

---- pytała dlaczego bardzo często w Bukowicach nie ma dostaw wody i dlaczego nikt o 
tym fakcie nie zawiadamia sołtysa? 

---- dlaczego zasypano dobrą studzienkę w Bukowicach? 

---- gdzie i kiedy będą wykonane place zabaw dla dzieci w Bukowicach? 
 

11. Przew. Rady Soł. Rozmyślak K.  – zwróciła uwagę na to, Ŝe wykonano boisko w  
      Pierstnicy ale nie obcięto suchych gałęzi przy topolach i w chwili obecnej topole się  
      połamały i zniszczyły to co zostało  zrobione. 
 
12. Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Wł. –  takŜe krytykował pracę firmy 

wykonującej kanalizację w Bukowicach. Od wiosny mam zerwaną rurę miedzy 
studnią a hydroforem. Zgłaszałem to juŜ kilka razy, bez reakcji ze strony wykonawcy. 
Taka postawa wykonawcy  przekłada się na niechęć mieszkańców do samej 
kanalizacji. 

 
    Wójt Gminy Drobina Mirosław  odpowiedział na pytania następująco: 
 

---- w chwili obecnej są prowadzone rozmowy w sprawie budowy boiska w 
Czarnogoździcach, 
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---- Urząd Gminy wystąpił do Energetyki o naprawę linii energetycznych na terenie 
gminy, 

       -     sprawę dotyczącą obligacji wyjaśni Skarbnik Gminy, 
      -    obiecał, Ŝe pomyśli o podwyŜce dla sołtysów, 

---- zapewnił, Ŝe zobowiąŜę pracowników do przeprowadzenia inwentaryzacji dotyczącej 
nie świecących lamp na terenie gminy i Urząd Gminy wystąpi do firmy wykonującej 
oświetlenie aby w ramach gwarancji wymieniła lub naprawiła nie świecące lampy, 

-    wyjaśnił, gdzie będą budowane place zabaw dla dzieci w Bukowicach, 

---- poinformował, Ŝe na stacji pomp zostaną zainstalowane agregaty prądotwórcze 
i nie będzie przestojów w dostarczaniu wody, 

---- drogi gminne będą naprawiane, doraźnie łatane, w miarę posiadanych środków i 
moŜliwości, 

---- w przyszłym roku będzie naprawiana droga na Porębę a jeszcze w tym roku odcinek 
      drogi między Grabownicą a Brzostowem, 

---- na razie sprawa remontu świetlicy w Czeszycach jest odłoŜona w czasie, 

---- będą obcinane suche gałęzie drzew, wykonamy to wykorzystując nasz wóz straŜacki. 
 
     Skarbnik Gminy Marzena Lis-Długosz – wyjaśniła co to jest obligacja. Stwierdziła, Ŝe  
     jest to wygodna forma kredytowania inwestycji i tańsza niŜ kredyt. Przy kwocie, jaką  
     zamierzamy uzyskać prowizja wyniesie zaledwie 6,8 tys. zł a odsetki będą na poziomie  
     4,8 % Nie musimy teŜ wykorzystywać całej kwoty, jeśli nie będzie takiej potrzeby. 
 
     Sołtys Sowiński J. – w związku z trąbą powietrzną która przeszła pod Częstochową 
     i zniszczyła całe wsie zaapelował do radnych i sołtysów o rozwaŜenie moŜliwości  
     wysłania jakiejś pomocy dla rodzin najbardziej poszkodowanych. 
 
     Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Wł. –zaprosił wszystkich obecnych na turniej  
     siatkówki o puchar Przewodniczącego Rady Gminy który odbędzie się  dnia 4 sierpnia o 
     godzinie 13-tej w Dziewiętlinie. 
 
     Wójt Gminy Drobina M.  – poinformował, Ŝe dnia 31 grudnia tracą waŜność  
     dotychczasowe „zielone” dowody osobiste. Chcąc ułatwić mieszkańcom Gminy Krośnice 
     dopełnienie ustawowego obowiązku wymiany dowodów osobistych poinformował, Ŝe w  
     niedzielę 5 sierpnia 2007 r. w Urzędzie Gminy w Krośnicach w godzinach od 1000 do 1300 

     oraz w niedzielę 12 sierpnia 2007 r.  w budynku szkoły w Bukowicach w godzinach  
     900 do 1100 oraz w budynku szkoły w Kuźnicy Czeszyckiej w godzinach 1200 do 1400 

     będzie moŜliwość wykonania zdjęć do dowodu osobistego (odpłatnie) oraz pobrania i  
     wypełnienia wniosków o wymianę dowodu osobistego. 
     JeŜeli natomiast są osoby które nie mogą przyjść same to proszę o zgłoszenie ich do  
     Sekretarza Gminy lub Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 
o godzinie 1600 zamknął  obrady VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 
 
 
         Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
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       Aleksandra Kaczmarek                                                             Władysław Klucznik 


